

PERSATUAN MEMANAH DAERAH HULU LANGAT

d/a C-37-1A, JALAN PRIMA SAUJANA 2/E
PRIMA SAUJANA, 43000 KAJANG. SELANGOR
No Pendaftaran : D-SGR-10645
No Tel : 03-87378010 E-mel : archeryhululangat@gmail.com



Rujuk Kami : PMDHL/21-006

Tarikh : 05 Mac 2021

Pengerusi / Setiausaha

Persatuan dan Kelab Memanah

Tuan,

JEMPUTAN UNTUK MENGHADIRI KURSUS ASAS KEJURULATIHAN MEMANAH

ANJURAN : PERSATUAN MEMANAH DAERAH HULU LANGAT

**DENGAN KERJASAMA : PERSATUAN MEMANAH KEBANGSAAN MALAYSIA
PERSATUAN MEMANAH SELANGOR**

Dengan segala hormatnya merujuk perkara tersebut di atas.

2. Sukacita dimaklumkan Persatuan Memanah Daerah Hulu Langat (PMDHL) akan menganjurkan **Kursus Asas Kejurulatihan Memanah** mengikut tentatif seperti berikut:

- a. Tarikh : 03 & 04 April 2021.
- b. Lokasi : Institut Perguruan Guru (IPG) Kampus Bangi; atau Pejabat Pendidikan Daerah Hulu Langat, Kajang (lokasi sebenar akan dimaklumkan kemudian).

3. Kursus ini akan dianjurkan dengan kerjasama Persatuan Memanah Kebangsaan Malaysia (NAAM) dan Persatuan Memanah Selangor (SELAR). Peserta yang menghadiri kursus ini akan diberikan sijil penyertaan dan layak untuk menghadiri Kursus Kejurulatihan Memanah Tahap 1 anjuran NAAM.

4. Sehubungan dengan ini, pihak persatuan ingin menjemput individu yang berminat untuk menyertai kursus ini. Maklumat kursus, jadual dan borang pendaftaran adalah seperti dikepilkkan.

5. Pendaftaran peserta kursus adalah melalui aplikasi Google Form. Sila klik pautan: <https://forms.gle/tjL7bT45GSxMkcZV7>. Sila daftar segera. Tempat adalah terhad.


6. Kerjasama dan sokongan pihak tuan amat kami hargai dan didahului dengan ucapan terima kasih.

Sekian, terima kasih.

TN HJ MOHAMAD NORWAFI BIN SAHRONI

Presiden

Persatuan Memanah Daerah Hulu Langat

MAKLUMAT KURSUS	
NAMA KURSUS	KURSUS ASAS KEJURULATIHAN MEMANAH
ANJURAN	PERSATUAN MEMANAH DAERAH HULU LANGAT
DENGAN KERJASAMA	1. PERSATUAN MEMANAH KEBANGSAAN MALAYSIA 2. PERSATUAN MEMANAH SELANGOR (SELAR)
TARIKH	03 & 04 APRIL 2021 (HARI SABTU & AHAD)
LOKASI	INSTITUT PENDIDIKAN GURU (IPG) KAMPUS BANGI; atau, PEJABAT PENDIDIKAN DAERAH HULU LANGAT, KAJANG (Lokasi sebenar kursus akan dimaklumkan kemudian).
FASILITATOR	COACH OTHMAN BIN ABDUL WAHAB
JADUAL KURSUS	- SEPERTI DIKEPILKAN.
YURAN PENYERTAAN	- RM 200.00 SETIAP PESERTA - MINUM PAGI, MAKAN TENGAHARI DAN MINUM PETANG DISEDIAKAN. - PENGINAPAN UNTUK PESERTA TIDAK DISEDIAKAN.
SIJIL PENYERTAAN	- SIJIL PENYERTAAN KURSUS OLEH NAAM AKAN DIBERIKAN KEPADA PESERTA KURSUS. - PESERTA KURSUS INI AKAN LAYAK UNTUK MENGHADIRI KURSUS KEJURULATIHAN MEMANAH TAHAP 1 ANJURAN NAAM.
PENDAFTARAN (GOOGLE FORM)	- PENDAFTARAN MELALUI APLIKASI GOOGLE FORM. SILA KLIK PAUTAN https://forms.gle/tjL7bT45GSxMkcZV7 atau SCAN QR CODE 
TARIKH TUTUP PENDAFTARAN	- TARIKH TUTUP PENDAFTARAN PADA 24 MAC 2021 ATAU SEKIRANYA TEMPAT TELAH PENUH DISI, - PESERTA YANG TERPILIH AKAN DIMAKLUMKAN MELALUI SURAT UNTUK TUJUAN PERMOHONAN PERGERAKAN MERENTAS DAERAH ATAU NEGERI.
MAKLUMAT LANJUT	UNTUK SEBARANG MAKLUMAT LANJUT, SILA HUBUNGI MEJAR (B) HJ AMIR SUHARMAN ADNAN DI NOMBOR 012-3077023 (PESANAN WHATSAPP SAHAJA).



JADUAL KURSUS ASAS KEJURULATIHAN MEMANAH
ANJURAN PERSATUAN MEMANAH DAERAH HULU LANGAT

	8.00 – 9.00	9.00 – 10.30	10.30 – 11.00	11.00 – 12.30	12.30 – 2.30	2.30 – 4.00	4.00 – 4.30	4.30 – 5.30
SABTU 03 APRIL 2021	PENDAF- TARAN PESERTA	PENGENALAN PERALATAN & FUNGSI	MINUM PAGI	ETIKA KEJURU- LATIHAN	MAKAN TENGAHARI	TEKNIK ASAS MEMANAH	MINUM PETANG	PRAKTIKAL MEMANAH
AHAD 04 APRIL 2021		BOW TUNING	MINUM PAGI	PRAKTIKAL MEMANAH	MAKAN TENGAHARI	PRAKTIKAL MEMANAH	MINUM PETANG	DE- BRIEFING & PENUTUP

FASILITATOR

COACH OTHMAN BIN ABDUL WAHAB

AHLI JAWATANKUASA KEJURULATIHAN PERSATUAN MEMANAH KEBANGSAAN MALAYSIA

JADUAL DI ATAS ADALAH TERTAKLUK KEPADA PERUBAHAN
KURSUS INI AKAN MEMATUHI SOP COVID-19 SEPERTI YANG DITETAPKAN OLEH PIHAK MKN, KKM, KPM DAN PBT.
SEMUA PESERTA KURSUS DIKEHENDAKI MEMATUHI ARAHAN DAN SOP YANG TELAH DITETAPKAN SEPANJANG PERJALANAN
KURSUS INI.